
 
Örebro läns bridgeförbund 
 
Styrelsemöte den 6 augusti 2017 
 
Närvarande: Lars Marcusson, Björn Andersson, Dejana Sverker, 
Hans Lilja, Gunnar Göthberg, Lars Zetterberg och Rolf Selander 

 
§1. Ordföranden Lars M. öppnade mötet.  
 
§2. Dagordning fastställdes. 
 
§3. Föregående protokoll. 
 
Protokoll från mötet den 22 maj 2017 justerades. Dejana hade fått muntligt 
klartecken av SBF för den kvalmodell som ÖLBF avsåg tillämpa nästa spelår. 
Detta borde på något sätt också bekräftas skriftligt av SBF. 
 
§4. Ekonomi 
 
Ekonomin visar på en behållning på ca 190 000 kr inför bokslutet.  De 
sammanlagda kostnaderna för tävlingsverksamheten är något högre än förra 
året, vilket beror främst på att medaljer köpts in till DM-tävlingarna. Dessa 
beräknas räcka under en tjugoårsperiod. 
 
§5. DM-tävlingar, Nerikesligan, tävlingsprogram 2017-2018  
 
DM-tävlingarna 
 
Ev. kommer Örebridgen att upphöra att sponsra kostnader för medlemmarnas 
deltagande i kvalspel till DM-finaler. Diskuterades om ÖLBF skall utöka 
sponsring av dessa tävlingar. Bestämdes att frågan tas upp på årets 
distriktsstämma. 
 
Nerikesligan 
 
Lag Dybeck från Nora som inte spelat någon match i årets Nerikesliga drar sig ur 
fortsatt spel. 
 
Vad gäller bestämmelserna för nästa år slopas regeln att det är klubbarna som 
representeras. Lag får fritt bildas med spelare tillhöriga ÖLBF. Ingen nedflyttning 
sker från div. 3. Om vinnare från div. 4 önskar spela i div. 3 utökas serien. 
 
 
 
 



Spelprogram 2017-2018 
Dejana presenterade ett nytt utkast till spelprogram för 2017-2018. Efter några 
smärre justeringar kommer det att finnas tillgängligt på hemsidan inom kort. Det 
slutliga spelprogrammet tas upp för godkännande vid höstens årsstämma för 
ÖLBF. 
 
 
§6. Inkomna förslag och skrivelser 
 
Lars M föreslog en träff med några granndistrikt för att dryfta gemensamma 
frågor. Han hade haft kontakt med Östra mellansvenska distriktet som var 
positiva. Andra tänkbara distrikt som ligger nära till hands att bjuda in är 
Mälardalen och Jönköping. 
 
Lars M föreslog en ersättning till styrelseledamoter på 990 kr per år. Frågan tas 
upp på årets distriktsstämma. 
 
§ 7. Kommande årsstämma 
 
Rolf svarar för kallelse och kombinerad verksamhets- och tävlingsberättelse på 
sedvanligt sätt. Lars Z svarar för den ekonomiska berättelsen, revisionsberättelse 
samt distribution av handlingarna via nätet till klubbarna. 
 
§8. Nästa möte 
 
Nästa möte blir konstituerande möte för den nya styrelsen direkt efter 
årsstämman den 10 september 2017 i  Örebridgens lokaler. 
 
 
 
 
Vid protokollet: Rolf Selander       
 
 
 
 
Justeras: Lars Marcusson 
 
 
 


